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Agenda 
 

1. Opening door de voorzitter en presentatie jaarverslag 
2. Ingekomen stukken/mededelingen 
3. Bestuurssamenstelling* 
4. Gemeentelijke  beleid door Wethouder Ruppert 
5. Verkiezing ‘Hoorns mooiste’ 
6. Financiële verslaglegging 
7. OSH en de binnenstad in 2012  
8. Wat u er van vindt/rondvraag 
9. Afsluitende borrel. 

 

 
 

 
1.  Opening en presentatie van jaarverslag 

De voorzitter Henk Hansen opent de vergadering met een woord van welkom aan alle aanwezigen 
en met name wethouder Ruppert die het huidig beleid zal toelichten.  
De voorzitter herdenkt Emiel  van Westerhoven, onlangs overleden en eerste voorzitter van de 
OSH. Een minuut stilte wordt in acht genomen. 
 
In een terugblik 2011 wordt gesteld dat het tegenvallende weer nadelig is geweest voor de 
georganiseerde activiteiten. Voor 2012 zijn de mogelijkheden afhankelijk van de uitspraak in het 
proces over de rechtmatigheid van de reclamebelasting. Een uitspraak die in december wordt 
verwacht. 
Ten aanzien van de veiligheid zijn verbeteringen te melden: de aanstelling van wijkagent Frank 
Mijssen en de waarschuwing voor  actieve winkeldieven per email.  
“het nieuwe winkelen” : In april zijn de leden, op initiatief van Jan Haring, geïnformeerd over “het 
nieuwe winkelen” en de mogelijkheden van Cross-channel. Inmiddels is men in Alkmaar als 
dichtstbijzijnde stad aan de slag gegaan met het ontwikkelen van voorzieningen op dit punt.  Een 
mogelijke nieuwe samenwerking tussen ondernemers en gemeente Hoorn. 
De sluiting van Coffeeshop keteltje wordt toegejuicht. Osh blijft pleiten voor coffeeshops buiten 
de binnenstad. De meeste klanten blijken uit de regio te komen . Streven is  om daar dan ook de 
verantwoordelijkheid neer te leggen. 
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Ontsluiting in het oostelijk deel van de stad, via de Vollerswaal  blijft  een aandachtspunt , 
eventueel  alleen in de piekmomenten om de doorgang in de stad te handhaven. 
Koopavond:  wensen en effecten zullen worden onderzocht. 
Ontwikkelingen in Alkmaar, Heerhugowaard en de streekhof gaan door, concurrentie daar 
vandaan moet positief worden opgepakt. 

 
2.  Ingekomen stukken/mededelingen 

Geen 
 
3.  Bestuurssamenstelling 

Gerben Jan Langenberg wordt voorgedragen als nieuwe vertegenwoordiger van de horeca binnen 
het bestuur van de OSH.  Wordt met applaus begroet. 

 
4. Verkiezing ‘Hoorns mooiste’ 

Arne Peters bespreekt aan de hand van een aantal foto’s de verbouwing en herinrichting van het 
Oostereiland en de verbouwing van winkelpanden. Genomineerd waren: Livera, Ecco en Nelson. 
De laatste is door de jury als winnaar gekozen vanwege het speelse interieur, aantrekkelijk 
ruimtelijk effect en het goede gebruik van materialen. 
 

5. Financiële verslaglegging 
Serge Hagenaar, penningmeester geeft  een toelichting op de financiële cijfers die via power 
point worden gepresenteerd. 
Toevoeging dubieuze debiteuren betreft de niet te innen contributie van bedrijven die hebben 
opgezegd en/of het bedrijf hebben beëindigd. 
Over 2010 is er een batig saldo van  € 1877,37 =. 
Voor 2012 wordt voorgesteld om de contributie op 0 te stellen.  Hiermee wordt beoogd om 
nieuwe leden over de streep te trekken.   
Na discussie wordt met algemene stemmen dat in 2012: 

-  nieuwe leden 1e jaar gratis lid zijn 
- de huidige leden de reguliere contributie betalen.  

 
6. OSH en de binnenstad in 2012  

Jan Haring informeert de vergadering over de aangepaste wintersfeerverlichting. Vervanging die 
nodig was door een te snelle terugloop van de lichtopbrengst in de slangen. De producent heeft 
nieuwe slangen geleverd die vervolgens door de fa. Avontuur zijn aangebracht op de 
kroonluchters (circa 20.000 totale kosten blachere/Avontuur). Resulterend in een nieuwe kleur: 
champagne. 
Dit leidde tot het idee om voor de decembermaand in de binnenstad een winkelactie te 
organiseren: Hoorn bruist! 
Een concept waarbij elke ondernemer binnen het eigen bedrijf kan bepalen hoe en in welke mate 
het concept wordt uitgewerkt. Daarbij worden aan klanten loten uitgereikt, waarmee prijzen 
kunnen worden gewonnen. De plannen en ideeën over de invulling worden getoond. Weekblad 
zondag verzorgt de infrastructuur zi jzullen de komende tijd langs alle bedrijven gaan voor de 
aanmeldingen. 
 
Vanuit de zaal komen vele positieve reacties en aanmeldingen. 
Vanuit de zaal wordt voorgesteld om de investering voor dit project vanuit het budget OSH te 
verdubbelen. 
Aldus in stemming gebracht en besloten met algemene stemmen.  

 
7.  Gemeentelijke beleid 2012 

Aart Ruppert, wethouder economische zaken, schetst de verwachte ontwikkelingen 2012.  
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Waarna op vragen vanuit de zaal wordt gereageerd. 
 

De wethouder uit zijn zorg over de situatie in de binnenstad; spreekt zijn waardering uit voor 
activiteiten. Uit onderzoek is gebleken dat er 700.000 bezoekers waren voor, met name de 
winkelfunctie. De beleving speelde daarin een belangrijke rol.   
College is bezig met het Zevenhuis (tegenover Bangert Oosterpolder) met als inzet een hoog 
voorzieningen niveau.  
Havenfaciliteiten / de organisatie ervan moet beter. 
Huesmolen, belangrijk winkelcentrum,  moet worden gerevitaliseerd. Ook ondernemers daar zijn 
bezig om nieuwe input te leveren.  
Poort van Hoorn: geld is gereserveerd voor de tunnel onder het Keern.  Inclusief  een fietstunnel. 
Streven is ontsluiten van de binnenstad en meer bedrijvigheid van de binnenstad. Busstation naar 
nadere kant van ns.  
Verplaatsing van Coffeeshops uit de stad is ook een streven van het college. Landelijke 
regelgeving sluit hierop echter  niet aan.   
Reclamebelasting:  Jammer dat MKB dit tegenwerkings proces heeft ontketend. De uitspraak 
wordt afgewacht. Reclamebelasting vormt een budget van en voor ondernemers, geld wordt 
teruggesluisd naar het gebied waar het wordt opgehaald. Streven is in standhouden van 
reclamebelasting.  
Minder regels t.a.v.  terras beleid: meer ruimte voor ondernemen (zomer en winter)  Horeca heeft 
het moeilijk, concurrentie is groot.  
In het pand Fred de Vries komt een  grand cafe. Er was geen andere vraag.  De suggestie dat 
diversiteit door de gemeente zou moeten worden gewaarborgd wordt door de wethouder niet 
gezien als taak van de gemeente. 
Gemeente wil vermindering van de regelgeving. 
Parkeertarieven: op de voorgestelde tariefwijziging zal door de OSH binnenkort worden 
gereageerd. Vanuit de zaal  wordt voorgesteld de huidige parkeertarieven te handhaven.  
 
Geldautomaat: nieuw bij de VVV. De wens voor een pinautomaat ergens in de buurt van de haven 
ligt bij de banken. 
Subsidies: voor het komend jaar is 18,2 miljoen beschikbaar (was 20 miljoen euro). Een aantal 
activiteiten met voldoende spinn-off is aangemerkt als A-activiteit. Overige activiteiten verliezen 
financiële ondersteuning.  
Parkeertarief: vanuit de zaal wordt opgemerkt dat verhoging tarieven een verkeerd signaal op het 
verkeerde moment, zou betekenen. Beter de huidige tarieven handhaven.  
Opgemerkt wordt dat ondernemers parkeerkaarten kunnen kopen t.b.v. de klanten. 
Daarnaast wordt gepleit voor het inbouwen van de mogelijkheid tot betalen via GSM. 
Een formele reactie vanuit de OSH over de voorgenomen parkeertarieven wordt volgende week 
verzonden.  
Precarioheffing: het probleem is onderkend en gezocht wordt naar een oplossing. Opgemerkt 
wordt dat moet worden gewaakt dat er een kale stad ontstaat doordat ondernemers niets meer 
buiten zetten. 
 
Afsluitend wordt opgemerkt dat samenwerking tussen politiek/wethouder en ondernemers nodig 
is en wordt nagestreefd.  
De heer Ruppert wordt bedankt voor zijn aanwezigheid met bloemen en wijn. 

 
 
8.  Rondvraag: 

Schipper: hele dag afsluiting binnenstad voor een paardenevenement dat 2 uur duurt is buiten 
proportie. Kan het bestuur dit inbrengen? 
Bouchier: Wanneer komt de kascommissie bijeen?  Uitnodiging volgt.   
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Frank Warnink:  hoe gaat het verder met de aanslagen reclamebelasting?  Na de gerechtelijke 
uitspraak wordt hierover binnen de gemeente besloten. Gemeente heeft zich garant gesteld voor 
de activiteiten die schriftelijk zijn vastgelegd. Dit is ook de reden dat Hoorn modestad geen 
financiële ondersteuning ontvangt. 
Frank Botman: oplaadpunten chipknip verdwijnen. Oplaadpunten via gsm zal worden ingevoerd. 

 
9. Sluiting  

De voorzitter sluit de vergadering met het uitspreken van de wens dat het laatste kwartaal van 
2011 veel rinkelende kassa’s zal opleveren en 2012 een beter ondernemersjaar zal worden dan 
2011. 

 
 
 
 


